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Spørgsmål nr. S 67 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Justitsministeren 

Dato: 13. oktober 2020 

Stillet af: Peter Skaarup (DF)  

Kan ministeren forestille sig, at antallet af sager, hvor der vil være fældende 

afgørelser ifm. ulovlig import af peberspray, vil falde drastisk, hvis borgerne 

var mere opmærksomme på, at peberspray ikke må importeres på egen 

hånd, men skal købes i de dertil indrettede butikker i Danmark?  

(Spm. nr. S 67). 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


